
ZAPISNIK
sa Redovne skupštine

HRVATSKOG KONJIČKOG SAVEZA (HKS)

U Zagrebu, 29. veljače 2024. godine
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Ja, Martina Hercigonja, potvrđujem da sam sudjelovala u sastavljanju ovog Zapisnika sa redovne
skupštine HRVATSKOG KONJIČKOG SAVEZA (dalje u tekstu: HKS) i to sukladno izboru kao zapisničara na
Skupštini HKS-a.------------------------------------------------------------------------------------
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Skupština HKS-a održana je dana 29. (dvadesetdevetog) veljače 2024. (dvijetisućedvadesetčetvrte)
godine u prostorijama HOO-a, na adresi u Zagrebu, Trg Krešimira Ćosića 11. ----------------------------------
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
----------
Ad 1.)
Skupštinu je otvorila u 15.00 h (petnaest sati) gospođa ZDRAVKA POLJAKOVIĆ, OIB: 01203277580,
predsjednica HKS-a, koja pozdravlja sve prisutne i zahvaljuje im na dolasku prve sjednice skupštine u
novom sazivu.
Sjednici je pristupilo 30 predstavnika od ukupno 73 redovne članice HKS-a.-------------------------------------
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
--------------------------------------------------
Poziv, prijedlog dnevnog reda i obrazloženje odluka dostavljen je svim redovnim članicama elektroničkim
putem te je objavljen na službenim web stranicama HKS-a zajedno sa svim dodatnim materijalima 21.
veljače 2024. godine. Prijedlog dnevnog reda glasio je:--------------------------------------------------------------
-----------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
1. Utvrđivanje članova HKS-a s pravom glasa koji su pristupili Skupštini
2. Izbor radnih tijela Skupštine HKS-a

 Izbor zapisničara i dva ovjerovitelja zapisnika
 Izbor tri člana povjerenstva za verifikaciju predstavnika redovnih članica s pravom glasa

3. Izvješće povjerenstva za verifikaciju predstavnika redovnih članova s pravom glasa

4. Glasanje o prijedlogu Dnevnog reda

5. Rasprava i glasovanje po točkama dnevnog reda:
1. Verifikacija zapisnika Izvanredne izborne Skupštine HKS-a od 28. studenog 2023.
2. Odluka o prijemu novih članica HKS-a
3. Izvršenje financijskog plana za 2023. godinu
4. Plan rada i Financijski plan za 2024. godinu
5. Izbor člana Stegovnog povjerenstva
6. Izbor člana Izvršnog odbora – predstavnik discipline konjički višeboj
7. Statut HKS-a
8. Poslovnik Skupštine HKS-a
9. Pravilnik o nacionalnim reprezentacijama
10. Razno – Aktualni sat

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------

Ad 2.)
Zdravka Poljaković poziva prisutne da sukladno odredbi članka 3. Poslovnika HKS-a odluče o izboru radnih
tijela sjednice skupštine HKS-a, i to prvenstveno izborom članova povjerenstva za verifikaciju
predstavnika redovnih članica, kako bi se nedvojbeno utvrdilo prisustvo ovlaštenih predstavnika članova
HKS-a.------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Javnim predlaganjem i glasovanjem istaknute su osobe za članove povjerenstva za verifikaciju
predstavnika redovnih članica.--------------------------------------------------------------------------------------------
Budući da na poziv Zdravke Poljaković nije bilo pitanja, primjedbi niti drugačijih prijedloga, rasprava je
zatvorena i pozvani su članovi Skupštine da glasovanjem odluče o predloženim odlukama.-------------------
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Nakon obavljenog glasovanja Zdravka Poljaković izvijestila je o rezultatima glasovanja.-----------------------
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
ZA prijedlog je dano 100 % (stoposto) glasova. Protiv prijedloga nije bilo danih glasova. Utvrđeno je i
proglašeno da je jednoglasno, sa 100 % (stoposto) valjano danih glasova, donijeta slijedeća

ODLUKA
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„Za članove povjerenstva za verifikaciju predstavnika redovnih članica biraju se:
Emilia Džambo, Tajana Kesić Šapić i Lidija Keber.“

Zdravka Poljaković poziva prisutne da sukladno odredbi članka 3. Poslovnika HKS-a odluče o izboru
članova preostalih radnih tijela skupštine HKS-a.----------------------------------------------------------------------
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
-----
Javnim predlaganjem istaknute su osobe za članove radnih tijela skupštine.-------------------------------------
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Budući da na poziv Zdravke Poljaković nije bilo pitanja ili primjedbi niti drugačijih prijedloga, rasprava je
zatvorena i pozvani su članovi Skupštine da glasovanjem odluče o predloženim odlukama.-------------------
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Nakon obavljenog glasovanja Zdravka Poljaković izvijestila je o rezultatima glasovanja.-----------------------
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
ZA prijedloge je dano 100 % (stoposto) glasova. Protiv prijedloga nije bilo danih glasova. Utvrđeno je i
proglašeno da je jednoglasno, sa 100 % (stoposto) valjano danih glasova, donijeta slijedeća

ODLUKA

„Za zapisničara bira se Martina Hercigonja, a za ovjerovitelje zapisnika biraju se Đana
Vanjak Bielen i Maja Trajbar.“

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Zdravka Poljaković poziva izabrane članove povjerenstva za verifikaciju predstavnika redovnih članica da
utvrde valjanost zaprimljenih „evidencijskih listića“ redovnih članica s pravom glasa sukladno odredbi čl.
20. st. 2. i 3. Statuta HKS-a, odnosno identificiraju njihove zakonske zastupnike ili osobe koju je zakonski
zastupnik ovlastio i o istome podnesu izvješće Skupštini.------------------------------------------------------------
-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------

Ad 3.)

Povjerenstvo za verifikaciju predstavnika redovnih članica izvješćuje da je od ukupno 41 (četrdesetjedne)
redovne članica HKS-a s pravom glasa na ovoj Skupštini, a prema priloženom Popisu predstavnika
redovnih članica HKS-a s pravom glasa, prisutno 28 (dvadesetosam) redovnih članica s pravom glasa i 4
(četiri) članice bez prava glasa, čime je u smislu članka 34. st. 1. Statuta ostvaren kvorum te Skupština
može pravovaljano odlučivati o svim točkama Dnevnog reda.------------------------------------------------------
-------------------------------------------------------------------------------------------
Zdravka Poljaković izvijestila je prisutne da je za donošenje odluka potrebno 15 glasova osim za
donošenje Statuta kada je potrebna dvotrećinska većina odnosno 19 glasova.
Verifikacijsko povjerenstvo podijelilo je glasačke listiće.

Ad 4.)
Zdravka Poljaković navodi da je prijedlog dnevnog reda dostavljen članicama uz poziv te poziva redovne
članice s pravom glasa na donošenje odluke o usvajanju dnevnog reda.
Dnevni red jednoglasno je usvojen.

Ad 5.)

1.Zdravka Poljaković navodi da je Zapisnik sa izvanredne izborne skupštine dostavljen članicama
uz poziv te poziva redovne članice s pravom glasa na donošenje odluke o usvajanju dnevnog
reda.
Zapisnik je usvojen sa 27 glasova za i 1 suzdržanim.
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2. Zdravka Poljakovic izvijestila je prisutne da je postupak prijema članica koje su dostavile
zamolbu za prijem u članstvo HKS-a, obavljen dijelom od strane bivšeg saziva IO-a a dio od
novog saziva.
Sukladno točkama Statuta koje propisuju uvjete za prijem u članstvo uvjeti sljedećih klubova su
zadovoljeni:
KK Moslavina Challenge
KK Ozalj
KK Muntić
KK Arion
Udruga Ritam s konjem
U Ured HKS-a pristigle su dvije primjedbe.
KK Batida, SKK SEM i Emilia Džambo, predsjednica Odbora trenera i voditelja jahanja zatražili su
obrazloženje zadovoljavaju li navedeni klubovi uvjet propisan člankom 21.c da ima pravo
korištenja ili je vlasnik sportskog objekta koji udovoljava propisima sporta, te udovoljava uvjetima
za sigurnost i zdravlje sportaša i drugih osoba za bavljenje konjičkim sportom i člankom 21.d da
ima ugovorene odnose sa osobom koja ima propisanu stručnu spremu odnosno koja je
osposobljena za stručne poslove u sportu u skladu sa Zakonom.
KK Satir također napominje kako se u dostavljenoj tablici sa statusom članica ne vidi jeli
zadovoljen kriterij propisan člankom 21. c i d Statuta HKS-a
Emilia Džambo napominje kako sukladno novom Zakonu o sportu klub mora imati ugovoren
odnos sa stručnom i ovlaštenom osobom. Zanima ju jeli IO vidio te ugovore.
Zdravka Poljaković izvijestila je prisutne da se prijem članica provodi sukladno članku 22 Statuta
te naglasila da HKS nije institucija nadležna za provjeravanje ugovora.
Napominje kako su 09.01.23.god. tadašnji glavni tajnik i predsjednica Odbora trenera i voditelja
svim članicama uputili dopis u kojem se između ostalog traži da članice dostave dokument
temeljem kojeg stručna osoba radi u klubu.
Do sada je traženi dokument dostavilo samo 17 klubova, stoga bi se temeljem pristiglih primjedbi
trebala se provesti revizija kod minimalno 54 članice HKS-a.
Predlaže se nastaviti prijem članica prema dosadašnjem postupku a unutar šest mjeseci dati
mogućnost da se isto riješi. Napominje kako je svima u cilju da se problem s trenerima riješi.
Željko Gagro naglasio je kako HKS nije inspekcija te da je za provjeru valjanosti ugovora
nadležna sportska inspekcija.
Ante Šimleša smatra da kritika Emilie Džambo nije bila destruktivna kako je spomenuto.
Zdravka Poljaković rekla je da su kritike dobrodošle, da nije niti u jednom trenutku rekla da je
kritika gđe. Emile Džambo destruktivna no da želi i voli konstruktivne prijedloge. Predlaže
usklađenje do kraja godine.
Zdravka Poljaković poziva redovne članice s pravom glasa na donošenje odluke o prijemu novih
članica.
Sa 27 glasova za i 1 protiv donijeta je slijedeća:

ODLUKA

„U redovno članstvo HKS-a primaju se KK Moslavina Challenge, KK Ozalj, KK Muntić, KK
Arion i Udruga Ritam s konjem.“

Zdravka Poljaković čestitala je novim članicama na prijemu.

3. i 4.
Zdravka Poljaković prepustila je riječ Barbari Knežević, Glavnoj tajnici.

Barbara Knežević predložila je da se točka 3. i 4. spoje u jednu obzirom da su povezane te naglasila da
je izvješće dostavljeno u malo drugačijem obliku nego što se predaje u FINU a iz razloga što se u istom
ne vidi puno detalja koji su bitni.
Izvješće je složeno na principu planirano I utrošeno.
Napomenula je kako sredstava HOO-a odobrena za 2023.god. nisu dobro iskorištena odnosno velik dio
sredstva je propušten a glavni razlog je situacija u HKS-u tokom prošle godine.
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HOO odobrava sredstva temeljem prijedloga dostavljenih od strane saveza odnosno izbornika.
Napomenula je kako su se pojavile opravdane primjedbe no da je savez predvidio sredstva za takve
eventualne propuste takve vrste.
Dobivena je povoljnija ponuda za osiguranje od nezgode. Značajan dio sredstava izdvaja se za pomoć
organizatorima PH I CC-a u svim disciplinama.
Radi se na osiguravanju donacija I sponzorstava.
HOO I ove je godine uvrstio Mateu Kocsis na platnu listu trenera za razvoj sporta.
Zdravka Poljaković napomenula je da treba voditi računa da se sva sredstva odobrena od HOO-a I utroše.

Zdravka Poljaković poziva redovne članice s pravom glasa na donošenje odluke o usvajaju Izvršenja
financijskog plana za 2023.god. i Plana rada i Financijskog plana za 2024.god..

Sa 28 glasova za donijeta je slijedeća:

ODLUKA

„Usvajaju se Izvršenje financijskog plana za 2023.god. i Plana rada i Financijski plan za
2024.god.“

5. Odluka o imenovanju člana Stegovnog povjerenstva

Zdravka Poljaković izvijestila je prisutne da je Željko Valuh koji je izabran za člana Stegovnog
povjerenstva na izvanrednoj izbornoj sjednici, obavijestio Ured da zbog obveza u drugim tijelima HKS-a
nije u mogućnosti obnašati dužnost člana Stegovnog povjerenstva.
Poziva prisutne da iznesu svoje prijedloge za novog člana Stegovnog povjerenstva.

Za člana Stegovnog povjerenstva predložen je Milan Palčić.

Zdravka Poljaković poziva redovne članice s pravom glasa na donošenje odluke o imenovanju člana
Stegovnog povjerenstva.

Sa 28 glasova za donijeta je slijedeća:

ODLUKA

„Članom Stegovnog povjerenstva HKS-a imenuje se MILAN PALČIĆ, 28372782811,
Pavučnjak 80, Jastrebarsko.“

6. Odluka o imenovanju člana Izvršnog odbora – predstavnika discipline konjički višeboj

Zdravka Poljaković izvijestila je prisutne da se za novog člana IO-a – predstavnika discipline konjički
višeboj predlaže Dragomir Jurjević.

Zdravka Poljaković poziva redovne članice s pravom glasa na donošenje odluke o imenovanju člana
Izvršnog odbora.

Sa 28 glasova za donijeta je slijedeća:

ODLUKA

„Članom Izvršnog odbora – predstavnika discipline konjički višeboja imenuje se DRAGOMIR
JURJEVIĆ, 96640182484, I. Bratstvo 47, Velika Gorica.“

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
---------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------



5

Ad 4.)
Zdravka Poljaković navodi da je prijedlog Statuta dostavljen članicama uz poziv te otvara raspravu.
Mišljenja je da svi prijedlozi i primjedbe moraju biti dostavljeni u pismenom obliku.

Pismenu primjedbu na Statut dostavio je jedino KK Batida.
Emilia Džambo napominje da se KK Batida ne slaže s člankom 64. koji se odnosi na stručne odbore.
Smatraju da bi sudačka organizacija kao i u mnogim ostalim sportovima trebala biti neovisna organizacija
a ne da su suci i stewardi nositelji stručnih odbora.
Zdravka Poljaković izvijestila je da je prije više godina vođena rasprava o tome da sudac radi sukoba
interesa ne smije biti član preko kluba. Tada je i osnovana udruga konjičkih sudaca RH.
Eduard Petrović mišljenja je da su i u ostalim zemljama suci članovi kluba i nije za to da se taj prijedlog
mijenja. Smatra da su klubovi ti koji potiču svoje članove da se aktiviraju kao suci.
Maja Trajbar smatra da je jako loše da su članovi dresurnog odbora suci, treba ograničiti broj sudaca u
stručnim odborima.
Barbara Knežević istaknula je kako novim prijedlogom statuta neće doći do takve situacije.
Eduard Petrović smatra da treba ostaviti odbore kako je i bilo do sada.
Ante Šimleša misli da je izmjena Statuta napravljena prebrzo, prijedlog je članicama došao 8 dana prije
sjednice skupštine a stvari koje sa mijenjaju nisu naznačene tako da se ne zna što se sve mijenja nego
treba pročitati cijeli Statut. Nema obrazloženja zašto se nešto mijenja.
Mišljenja je da Statut treba mijenjati samo u dijelu koji je propisan Zakonom kako ne bi bili u prekršaju a
za ostale prijedloge da se otvori javna rasprava. Svaka disciplina je zasebna i maksimalno ih treba odvojiti
koliko god se to zakonski može.
Realno je da discipline same biraju svoje predstavnike a ne da to radi vodstvo saveza.
Glavni tajnik bi trebao biti profesionalac te postavlja pitanje zašto ta mogućnost nije u statutu.
Barbara Knežević odgovara da se prema uputi HOO-a može navesti ili profesionalac ili volonter odnosno
samo jedna opcija, ne dozvoljava se staviti obje opcije.
Ante Šimleša smatra da je ovaj prijedlog Statuta korak unazad a ne unaprijed , takvi dokumenti se ne
mogu mijenjati na brzinu. Statut je prevažan dokument da bi se donio na brzinu a ovaj prijedlog nije
spreman za glasanje.
Željko Gagro također je mišljenja da je prijedlog prekasno dostavljen članicama. Ima primjedbu na članak
49.2. a to je da Glavni tajnik mora biti ekonomske ili pravne struke. Napominje kako je provjerio taj
podatak i da to nije točno, to je preporuka no ne i obveza.
Mišljenja je da Časni sud nije potreban.
Barbara Knežević je rekla kako je HOO ukinuo arbitražno vijeće i iz tog razloga savezi moraju imati Časni
sud.
Marko Ulaga smatra da je prijedlog Ante Šimleše ispravan put.
Zdravka Poljaković napomenula je da je teško napraviti usporedbe promjena sa člancima jer je prijedlog
kompletno nov i članci se ne podudaraju već će svatko za sebe morat napraviti prijedlog.
Dragutin Tovernić predlaže da se danas usvoji ovaj prijedlog Statuta i da se odredi razuman rok da se
donese novi Statut.
Emilia Džambo rekla je da je ovaj prijedlog 80% prijedlog HOO-a i da se puno toga ne može mijenjati jer
je napravljen po preporuci HOO-a.
Zdravka Poljaković slaže se da je 8 dana premalo no u ovom trenutku drugačije nije bilo moguće.

Nakon kraće rasprave i više prijedloga koji nisu imali potrebnu većinu za usvajanje donesena je sljedeća:

ODLUKA

„Prijedlog Statuta ne usvaja se već se odgađa za iduću sjednicu Skupštine koja će se održati
u roku od 6 tjedana. Ured HKS-a svim će članicama mailom dostaviti aktualan prijedlog
Statuta i upute HOO-a. Članice su dužne u roku od 20 dana dostaviti svoje prijedloge
izmjena i dopuna te će Ured sve pristigle prijedloge dostavit svim članicama unutar 5 dana
od zakazanog roka dostave istih.
Iduća sjednica imati će 4 točke Dnevno reda:

1. Usvajanje Statuta HKS-a
2.Usvajanje Poslovnika Skupštine HKS-a
3.Usvajanje Pravilnika o nacionalnim reprezentacijama
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4.Razno “

Dovršeno: 16.40 sati.---------------------------------------------------------------------------------------------------
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Zapisniku se prilažu:----------------------------------------------------------------------------------------------------

1. Popis prisutnih članica ------------------------------------------------------------------------------------------
2. Poziv na Skupštinu sa dnevnim redom, obrazloženjem i prijedlozima odluka,--------------------------

Zapisničar:

_____________________
Martina Hercigonja

Ovjerovitelji zapisnika:

______________
Đana Vanja Bielen

______________
Maja Trajbar
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